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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora a munkaerőhiány a tatabányai Szent 
Borbála kórházban?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Csalódottan  vettem  kézhez  Dr.  Rétvári  Bence  2021.  augusztus  4.  napján  benyújtott  írásbeli
kérdésemre adott válaszát. Annak ellenére, hogy indítványom egészen pontosan megfogalmazott
témára irányult, államtitkár úr augusztus 18. napján kelt válasza számos kérdést megválaszolatlanul
hagyott.

Írásbeli  kérdésem  azt  célozta,  hogy  a  Komárom-Esztergom  megyében  élők  tisztán  lássanak  a
megyei  egészségügyi  ellátórendszerben  uralkodó  munkaerőhiánnyal  kapcsolatban.  Ennek
keretében  konkrét  számokat  szeretnék  megtudni  azzal  kapcsolatban,  hogy  hány  egészségügyi
dolgozó nem írta alá a Szent Borbála Kórházban az új egészségügyi munkaviszonyt tartalmazó
szerződést. Ezek az adatok a minisztérium számára minden további nélkül rendelkezésre állnak,
eltitkolását semmi sem indokolja.

A munkaerőhiány tényét egyébként maga az intézmény sem tagadja. Amint arra már augusztusi
kérdésemben is utaltam: a kórház saját közösségi oldalán keres egyszerre osztályvezető főorvost,
szakorvost, szakdolgozót, asszisztenst és adminisztrátort. 

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát ismét tisztelt Miniszter urat:

1.  Hány  egészségügyi  dolgozó  nem  írta  alá  a  Szent  Borbála  Kórházban  az  új  egészségügyi
munkaviszonyt tartalmazó szerződést 2021. március 1. napjáig?



 
2. Mit tesz a minisztérium a kórházban fennálló munkaerőhiány enyhítéséért?
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